
Ik maak me zorgen over de gevolgen voor de gezondheidseffecten van de uitrol van 5G en de plaatsing 
van small cells op veel plaatsen in de openbare ruimte. Ik lees dat er geen bezwaar gemaakt kan worden 
op deze grond omdat de ICNIRP blootstellingslimieten ruim genoeg zouden zijn, terwijl er in feite nog 
helemaal niet genoeg informatie kan zijn over de effecten op alle levende organismen op langere termijn. 
Daarvoor is de techniek te nieuw.
Als het eenmaal uitgerold is, zal het lastig terug te draaien zijn. 
In hoeverre is de overheid uitvoerend als toezichthouder op de naleving van de limieten? Ik zou het 
kwalijk vinden als marktpartijen de zorg krijgen over iets dat mogelijk zo schadelijk voor mens dier en 
natuur kan zijn. 
Hoe gaan we ervoor zorgen dat er stralingsvrije zones komen voor eenieder die daar niet aan blootgesteld 
wil worden? Laten we meer concentreren op het gebruik van vaste netwerken en ontwikkelen van  minder 
stralingsintensieve toepassingen.


